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Ahir Paco Carmona, president de la Unió Esportiva d'Horta i membre del Consell Municipal de

l'Esport, va assistir a la reunió telemàtica que va celebrar el Plenari del Consell Municipal de l'Esport

de Barcelona.

El Plenari és l'òrgan de màxima representació del Consell Municipal de l'Esport de Barcelona. És

reuneix com a mínim 2 cops a l'any. Està format per representants dels diversos agents esportius

de la ciutat per potenciar la promoció de l'esport i l'activitat física a la ciutat.
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